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Сарајево - Председавајући Председништва БиХ Младен Иванић одржао је конференцију
на којој је говорио о покретању процеса ревизије пресуде у тужби БиХ против Србије.

  

  

"Први напад на Србе био је када је отказана посета Томислава Николића због хапшења
Насера Орића. Након тога се десио напад на Александра Вучића у Сребреници,
продужило се на Дану РС и како је од тога направљена велика политичка криза.
Продужило се и наставило деветим јануаром, затим привођењем и саслушањем кључних
људи из реда српског народа. Кулминирало је ревизијом", казао је Младен Иванић,
преноси регионална Н1. 
  
  Иванић је казао да СДА има намеру да производи кризу. 
  
  "Јасно је да је политика СДА произвођење кризе. Нико други није дао овакав след
догађаја. Ово заслужује политички одговор. Колеге из реда српског народа које су од
мене тражили седницу нису ме уверили да ја ту седницу сазовем. Седница
Председништва би као сврху имала легализацију понашања ових људи, јер веровати да
би они одустали од ревизије је наивно, површно и погрешно", рекао је он.

  

Одлуку о одржавању седница Председништва БиХ ће донети наредне седмице. 
  
  "Наредне седмице ћу донети одлуку о томе да ли ће бити седнице или не. Ми само
можемо констатовати да је ово урађено ван институција БиХ. СДА је направила
паралелне структуре, наредних дана ћете моћи видети како функционише паралелизам
и то је највећи удар на Дејтонску БиХ", додао је Иванић. 
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  Поручио је да уколико се БиХ поистовећује са само једним народом, онда је то враћање
на предратне теме. 
  
  "Поистовећивање БиХ са само једним народом јесте враћање на предратне теме и
мислим да је ово озбиљно политичко стање. Последица је такође одустајање од
консензуса приликом доношења политичких одлука. Одлуку о томе у прошлости нисмо
кршили ни ја, ни господин Човић", каже он. 
  
  Иванић тврди да оваква ситуација може довести до заоштравања односа. 
  
  "У оваквим ситуацијама може доћи до заоштравања односа, па и сукоба, али нам то не
треба. Мој предлог је да клубови у Скупштини РС затраже ванредну седницу на ову
тему. Не о ревизији јер она нема теоретске шансе да прође", додао је Иванић. 
  
  Иванић је рекао да има намеру да пошаље писмо Међународном суду правде у Хагу.
Како каже ту ће јасно написати да иза одлуке о ревизији не стоји БиХ. 
  
  “У мом писму биће јасно речено да иза овога не стоји БиХ”, додао је он. 
  
  Још је казао да има намеру писати ПИЦ-у. 
  
  "Имам намеру писати писмо земљама чланицама ПИЦ-а које су гаранти Дејтонског
споразума и рећи им да су ово највећи изазови с којом се Дејтон суочио: паралелизам и
рушење институција БиХ. Свих ових месеци сам припремао терен знајући да ће се ово
десити, зато се више бавим импликацијама ревизије него самом ревизијом", нагласио је
Иванић.

  

(Б92, Н1) 
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